

《单词百科:discomfort是什么意思?discomfort怎么发音?discomfort的解释和用法》

英语单词discomfort是什么意思?discomfort怎么读?discomfort怎么发音?简答网为您整理了discomfort的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



discomfort怎么读

discomfort的读音:[d s k mf t]

discomfort的意思

- 1、n.不舒适，不舒服;不安;不方便;苦恼;
- 2、vt.使...不舒服;使...不安;使苦恼;使不便;

discomfort的近义词

- 1、ache n.疼痛;
- 2、anxiety n.焦虑, 忧虑;切望, 渴望;令人焦虑的事;挂念;
- 3、awkwardness n.笨拙;粗劣;难为情;尴尬;
- 4、bother vt.烦扰, 打扰;使...不安, 使...恼怒;使迷惑;烦恼;
- 5、distress n.悲痛;危难, 不幸;贫困;[法]扣押财物;

discomfort的反义词

- 1、comfort n.舒适;安逸生活;安慰;感到安慰的人/物;使生活舒适的东西;

discomfort的双语例句

- 1、Roberts attempted to make light of his discomfort.

罗伯茨试图轻描淡写自己的不适。

- 2、Aromatic capsules are great for easing the discomfort of a stuffy nose.

芳香胶囊对缓解鼻塞有奇效。

- 3、She carried her left arm at an awkward angle, as if it were causing her discomfort.

她的左胳膊很不自然地抬着, 好像它让她不舒服似的。

- 4、Some patients don't refer to the discomfort of angina as an ache; rather they describe it as sudden sharp pains.

有些病人不把心绞痛叫做钝痛, 而说成阵阵剧痛。

- 5、Some patients do not belong to the typical angina, chest tightness performance, toothache, and abdominal discomfort.

有些患者属于不典型的心绞痛, 表现为胸闷、牙痛和上腹部不适。

- 6、The journey was accomplished with a maximum of comfort and ease and a minimum of discomfort.

带着最大限度的舒适和轻松结束了这一旅程, 很少有什么不舒服。

7、The majority of patients have vague abdominal pain or discomfort.

多数患者有腹部的隐痛或不适.

8、A dozen people were watching her, smirking at her discomfort.

有十来个人在看着她，对她不安的样子幸灾乐祸地笑着。

9、The hum of mains electricity is causing this gentleman some discomfort.

电流发出的嗡嗡声让这位办公室职员快崩溃了.

10、During the phase patients are often severely ill with marked weakness, abdominal discomfort, and distention.

值此时期,患者的病势常严重:显著衰弱,腹部不适并臌胀.

11、But for those who prefer using natural remedies to soothe discomfort, honey be decent option.

对于那些习惯使用天然物质来缓解疼痛的人来说,蜂蜜是相当好的选择.

12、He writhed his body in great discomfort.

他感到很不舒服而扭动身体.

13、He sniffed, fidgeting in discomfort, uneasy at the suggestion.

他吸了吸鼻子，对这项提议感到窘迫不安，心烦意乱。

14、He sat in an attitude which to anyone else would have been one of extreme discomfort.

他以别人会感到很不舒服的姿势坐着.

15、I was in considerable discomfort from the headache.

我头痛得很难受.

16、This chest discomfort may only happen when you're active.

而且胸部不适只是在剧烈运动时会出现.

17、Embarrassing questions cause discomfort.

尴尬的问题会使人感到不安.

18、The child is experiencing the discomfort of the teeth cutting.

孩子正在经历牙齿长出的不适.

以上是简答网为您整理的discomfort怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/discomfort>

